
Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri

Til: Fødevareministeren

Dato: 30. juli 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FLF alm. del

Spørgsmål 552
Staten opfordrer kvægavlerne til, at der kommer mere kvæg ud og afgræsser
de arealer, staten gerne vil have afgræsset. Hvilke initiativer vil ministeren
tage for at sikre, at kvægavlerne kan få klar besked på, om forholdene og for-
udsætningerne for tilskud til afgræsning er opfyldt, og ikke som nu, hvor man-
ge kvægavlere oplever stor usikkerhed omkring tilskuddet, herunder manglen-
de muligheder for at få klar besked om, hvorvidt de faktiske forhold og indret-
ning af læskure m.m. kan godkendes som tilskudsberettiget med risiko for, at
det efterfølgende bliver underkendt.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Erling Bonnesen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Erling.Bonnesen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
formand
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